
PROTOKOLL nr 8 vid sammanträde den 17/6/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE;: Dunér, Norén, Lövdahl, Liliequist.
Förhindrade: Nordlund, Rinman.

§ 53.
Meddelade ordföranden att det tidigare flera ggr uppskjutna samman

trädet med Stadionchefen Tage Ericson nu fastställts att äga rum kl. 19.00 
den 18/6/57 med deltagande av utom ÖS-representanter även ledare från 
fotbolls- och ishockeysektionerna.

§ 54.
Inför Hälsingborgs IF:s 50-årsjubileum den 5/7/57 beslöts tilldela 

föreningen DIF:s silverplakett.

§ 55.
Från sammanträdet med representanter för AIK meddelade ordföranden, 

att man i princip enats om en överenskommelse att resp. klubbar ej skulle 
värva aktivt idrottsfolk från varandra med mindre än att bägge parter 
tillstyrkte och godkände sådana övergångar. Överenskommelsen, som skulle 
gälla samtliga sektioner, skall ytterligare utformas av hrr Galin och 
Dunér, ordf. i AIK och DIF. I fråga om fotboll skall överenskommelsen 
gälla omgående efter samma principer som hittills.

§ 56.
Meddelades att juvelerare Back gjort en preliminär uppskattning av 

föreningens prissamling för att inom kort återkomma med en värdering 
och en offert på kostnad för putsning och sprutning av de olika pjäserna.

§ 57.
Meddelades att den i Supporterklubbens regi hållna Djurgårdskvällen 

i Kungsträdgården den 4/6 trots dåligt väder blev en publiksuccés under 
trivsamma former och parad av de flesta sektioner inom föreningen.

§ 58.
Rapporterades att omval blev melodin vid ishockeysektionens årsmöte 

med A. Grunander som ordf., P. Bergström vice ordf., L. Nordvall sekr., 
L. Lindgren kassör och

§ 59.
Meddelades, att från ishockeysektionen inlevererats kr. 5.000:- till 

ekonomi-kommittén, varifrån inom kort en slutrapport är att vänta.

§ 60.
På grund av den skuld, som BK Sparta i Malmö häftar i till Djurgår

den sedan brottningstävlingarna i våras och uppgående till kr. 3.000:-, 
beslöts tillskriva klubben ett indrivningshot via Svenska Brottnings
förbundet, som redan underrättats om läget. Dessförinnan skall dock 
brottningssektionens styrelse kontaktas.

§ 61.
Meddelades, att enighet vunnits om bildande en för fotboll och is

hockey gemensam ungdomsavdelning med N. Öst som ordf., R. Lindqvist 
sekr. och R. Carlsson kassör.

§ 62.
Sedan sammanträdet ajournerat; för bevistande av fotbollssektionens 

årsmöte konstaterades, att den tidigare sektionstyrelsen fått förnyat 
förtroende med S. Bergh som ordf., B. Sandberg vice ordf., G. Lundqvist 
sekr. , A. Malmgren kassör och W. Lyberg ledamot.



§ 63.
Upptogs till diskussion diverse fotbollsangelägenheter inför den 

kommande höstsäsongen. En viss ”rörlighet" på spelarmarknaden måste 
dessvärre konstateras gälla även DIF:s aktiva och tillgodoseendet av 
deras behov och önskemål var i några fall inte möjligt längre, varför 
det kanske bleve nödvändigt att släppa på de band, som normalt bindor 
en spelare vid en klubb.

§ 64.
Meddelades, att Bengt Modigh, boxningssektionens ordf. invalts vid 

Svenska Boxningsförbundets årsmöte i dess styrelse, varvid likaledes 
DIF-medlemmen Åke Löwgren upphöjts till förbundsordförande. I samband 
härmed noterades att John Ericsson, vice förbundsordf., ansökt om in
träde som medlem i DIF.

§ 65.
Beslöts att nästa ÖS-sammanträde äger rum efter personlig kallelse 

och förslagsvis ordnas i form av våravslutningsmöte med uppställning i 
den från i maj kvarvarande 5-kampstävlingen.


